
 Zápis 
 

z  jednání představenstva Svazku obcí Milevska  
konaného dne 16. 8. 2012 od 8:00 v Milevsku 

_________________________________________________________________________________________________________________ 
 

Přítomni: p. Češka, p. Himl, p. Maksa, p.Souhrada, p. Třeštík, pí. Kašparová, 
p. Hroch 
 
Program:   

1)      Zahájení, prezence  
2)      Jmenování zapisovatele a ověřovatele zápisu  
3)      Schválení programu jednání  
4)      Spolupráce s ÚP, veřejná služba  
5)      Zaměstnávání OZP v roce 2012  
6)      Zpráva Mgr. M. Třeštíka k příspěvku RZS  
7)      Informace k projektům SOM 2012  
8)      Určení termínu, programu a místa VH SOM  
9)      Diskuze 
10)    Doplňující body  
11)  Závěr 

 
Ad 1) 

Zasedání představenstva zahájil předseda SOM p. Souhrada, konstatoval nadpoloviční 
většinu a jednání prohlásil za usnášeníschopné, seznámil přítomné s hlavními body 
představenstva.  
 
 
Ad 2) 
 Zapisovatelem byla zvolena pí. Tesařová, ověřovateli zápisu byli určeni p. Hroch a p. 
Třeštík. 
Usnesení č. 25 
Představenstvo SOM souhlasí se zapisovatelem a ověřovateli zápisu.  
Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
Ad 3) 
 Předseda SOM se otázal, zda si někdo přeje doplnit body jednání. Předseda navrhuje 
doplnit program jednání o informace spojené s destinací TOULAVA a zapůjčení párty setů 
SORP. Všichni souhlasí s doplňujícími body a doplněným programem.  
Usnesení č. 26 
Představenstvo SOM schvaluje doplňující body jednání a schvaluje doplněný program 
jednání. 
Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
Ad 4) 
 Předseda Pavel Souhrada předává slovo Ing. Drábovi, který podává informace k VS. 
V současné době je zaměstnáváno cca 12 lidí, někteří překlenuli do programu VPP. 



V současné době mohou být pracovníci zaměstnáváni na dobu max. 2 měsíce. Představenstvo 
navrhuje tuto dobu ponechat a neprodlužovat ji. 
Usnesení č. 27 
Představenstvo SOM bere na vědomí zprávu Ing. Jiřího Drába o VS a pověřuje předsedu 
SOM dalším jednáním. 
Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
Ad 5) 

Ing. Jiří Dráb podává ještě informace k zaměstnávání OZP v rámci SOM. Svazek má 
vymezeno 34 míst, v současné době je jich obsazeno 30. Pokud by tedy starostové měli 
zájem, jsou v rámci tohoto programu stále volná 4 pracovní místa.  
Usnesení č. 28 
Představenstvo SOM bere na vědomí zprávu Ing. Jiřího Drába o zaměstnávání OZP a 
pověřuje předsedu SOM dalším jednáním. 
Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
Ad 6) 

Slovo přebírá Mgr. Martin Třeštík a objasňuje situace ohledně příspěvku na LSPP 
(Lékařská služba první pomoci). Jihočeský kraj v letošním roce poskytne na provoz LSPP  
850.000,- Kč stejně jako v loňském roce. Na optimální provoz LSPP je ale zapotřebí 
příspěvek 1.000.000,- Kč. Město Milevsko tedy navrhuje, aby tuto částku doplatily obce 
SOM. Částka je rozpočítána na obyvatele. Představenstvo SOM s tímto návrhem souhlasí a 
pověřuje předsedu a místopředsedu SOM vypracováním a rozesláním průvodního dopisu 
jednotlivým obcím SOM, kde bude obcím doporučeno tento příspěvek uhradit v plné výši tak, 
jak bylo uvedeno v návrhu rozeslaném městem Milevskem.  
Usnesení č. 29 
Představenstvo SOM doporučuje  obcím SOM uhradit příspěvek na LSPP v plné výši podle 
návrhu rozeslaným městem Milevskem a pověřuje předsedu a místopředsedu SOM 
vypracováním průvodního dopisu obcím. 
Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
Ad 7) 

Klára Tesařová podává informace o podaných projektech SOM (viz příloha č. 1) 
Usnesení č. 30 

Představenstvo SOM bere na vědomí zprávu Kláry Tesařové o podaných projektech 
SOM na rok 2012 
Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
Ad 8) 

 Představenstvo SOM navrhuje datum konání příští valné hromady  v měsíci 
září případně říjnu v obci Hrazany. 
Usnesení č. 31 

Představenstvo SOM souhlasí s konáním příští VH SOM v měsíci září případně říjnu 
v obci Hrazany. 
Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 



 
Ad 9) 
 Předseda SOM navrhuje přejít k doplňujícím bodům jednání. 
 
 
Ad 10) 
 Db 1) 
Předseda SOM Pavel Souhrada seznamuje přítomné se Zakládací smlouvou obecně prospěšné 
společnosti TOULAVA o.p.s. (viz příloha č. 2). Pavel Hroch upozorňuje na fakt, že členem 
správní rady je chybně uveden Bc. Zdeněk Herout namísto svazkem delegovaného Ing. 
Miroslava Maksy. Představenstvo SOM navrhuje na tuto skutečnost upozornit.  
Usnesení č. 32 

Představenstvo SOM bere na vědomí Zakládací smlouvu obecně prospěšné 
společnosti TOULAVA o.p.s. s tím, že do správní rady společnosti deleguje SOM na základě 
usnesení valné hromady SOM č. 25/12 ze dne 11. 6. 2012 Ing. Miroslava Maksu.  
Pro: 7  Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

Db 2) 
Pavel Hroch informuje přítomné o bezplatném zapůjčení 40 ks párty setů Svazku obcí regionu 
Písecko v termínu 18. 8. 2012. 
 
Ad 11) 

Předseda SOM Pavel Souhrada poděkoval přítomným za účast a jednání ukončil. 
 
 

Ověřili: 
Pavel Hroch   ……………..….………………………… 
 
 
 
Mgr. Martin Třeštík  ………….….……………………………. 
 
 
 
Zapsal: 
Ing. Klára Tesařová    ….……………………………………….. 


